

Bestuursvergadering 14 juni

Martijn, Guido, Aat, Richard, Femke

Aat zit voor.

Ingekomen stukken: datumvoorstel meters maken

17 maart 2024

verslag vorige vergadering:

Hein zou Marco Yvonne en Norbert polsen over gesprek met leden.

Is dit gebeurt? Wordt dit opgeschoven tot na het seizoen?

Verslag wordt goedgekeurd.

Website is nog bezig

forum is verwijderd

daarvoor in de plaats moet nog een social media achtige oplossing komen.

nieuwsbrief wordt gemaakt door Claudia en gecheckt door Femke en Hein

komt de nieuwsbrief al bij iedereen aan?

Aat vraagt dit na.

Ook het gebruik van het emailadres [leden@belangenvereniging....](mailto:leden@belangenvereniging...) Geeft een risico op misbruik

Wellicht is het een idee om het sturen van mail aan alle leden ook anders op te lossen tegelijk met het oplossen van de nieuwsbrief mail.

21 juni is er weer een Bbcafe

Dag van het buitentheater:

Norbert wil helpen met de dag van Buitentheater

De vbfm wil zich graag aansluiten bij de dag van het buitentheater zegt hij.

Daar zijn wij niet zo enthousiast over. Als gast zijn ze welkom.

Aangezien de voorzitters van beide organisaties binnenkort een afspraak hebben kunnen ze dit mooi even kortsluiten.

Podcast Interview maakproces door Femke.

Dit project is nog in wording maar aangezien Femke nu op oerol is, is er misschien een mogelijkheid om daar een eerste interview te organiseren.

Vraag Martijn aan Femke: waar heb je behoefte aan.

Contact met andere makers en dat delen met de leden van de BB.

Moet de BB meer aan promotie doen?

Dat het prikbord is weggefallen daar moet wel een social media mogelijkheid voor in de plaats komen. De podcast is dan een van de elementen die gedeeld kunnen worden.

Idee van Martijn

Kunnen we een live programma maken bij Pieter in het atelier?

Op de koffie bij Jos?

Ronde tafel gesprek over allerlei dingen die ons bezighouden.

Kan hier ook een podcast uit voortkomen?

Sommige leden hebben ook niet graag digitaal contact, dan is een live meeting erg prettig.

Kan zo'n "Op de koffie bij Jos" ook deel uitmaken van de dag van het buitentheater?
Als er toch sprake is van om dit op het ndsm te doen.

Er waren ook interviews van mensen bij elkaars voorstelling. Richard heeft bezoekers van Aat's voorstelling geïnterviewd en Merel heeft bezoekers van Restvorm op video.
Hier moeten we mee verder en ook anderen stimuleren om dit te doen.

Meters maken

Schoenfabriek heeft gemeld dat BB betrokken is bij de aanvraag van de subsidie voor meters maken. Is het een idee om Rogier te vragen om hierbij te helpen?

We kunnen deze dag ook goed gebruiken om onszelf zichtbaar te maken en meer leden te werven. 17 maart gaan we communiceren naar onze leden. En we gaan leden zoeken die willen helpen bij subsidie aanvraag. En vragen aan Ellis wat onze bijdrage aan de subsidie aanvraag is.
Inhoudelijk of begroting...?

Gesprek Duitse collega's

Beurs Freiburg gaat niet door.

Er is de angst dat deze beurs helemaal gaat verdwijnen.

Ook al vinden ze ook dat deze beurs eigenlijk niet de ideale plek is voor deze organisatie.

De gemeente Freiburg financiert deze beurs en lijkt zich nu terug te trekken

De Duitsers hebben op grote festivals ook vaak een kiosk om samen te komen.

EFABS is een organisatie waarin slecht een organisatie per land lid kan worden.

Is er al iemand lid in Nederland?

Leo is nog bezig met **artiestenweekend**.

Volgende bestuursvergadering op **11 juli 9:30**